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Arg nr 8A2472-2525 säte: talur

Protokoll styrelsemöte 24 janua ri 2AZ4

Plots: Digitalt möte Microsoft Teams kl 78.A0 * 20.05

Deltogare: Björn \arle, Ann Britt Cqrtsson, Kjett Eriksson och Jennicd Simesgården.
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Mötet öppnas

Kjell Eriksson är sekreterare för mötet.

Föregående protokolljusterat och underskrivet och inlagt på hemsidan.

RF§-ärenden

af Kansliet har den senaste tiden varit underbemånnat och det har funnits ett behov
av fler medarbetare. Från och med 1 februari finns följande nya medarbetare på plats
på kansliet:

Fredrik Nilsson, förbu ndssekretera re

Michell Malmgren, sakkunnig inom psykiatri- och socialtjänstområdena
De na Geva rez, ve rksa mhetsutveckla reladministratör.
Helena Kansell, kommunikatör.

Rahaf Alasaad, kansliekonom.

blRFs har beviljats medlemskap i "Giva §verige", som är en branschorganisation för
tryggt givande med målsättning att öka givandet i Sverige. RFs får genom

medlemskapet bra nschkoden "Tryggt giva nde".
c/RFS tar över ansvaret för webbutbitdningar för god man till ensamkommande barn
från SKR, som hittills ansvarat för densamma på uppdrag av Socialssrelsen.
d/ senast den 9 mars skall nomineringar och motioner inför RFS årsmöte vara

inskickade.

e/ BjÖrn har till RF§ skickat in halvårsrapporteringen avseende andra halvåret 2023.

§amverkan med örm och andra myndigheter
al Den 24 januari hade Öts granskat 1233 av 1329 årsräkningar tränza22. För
återstående 96 pågår granskning och kommer att bli klara inom snar framtid.

ÖlS erbjuder under januari och februari ställförerädare {stfl hjålp och stöd när det
gäller årsräkningarna via grundutbildning för nya ställföreträdare, "drop in" där stf får
träffa ÖlS tjänstemän för att få hjälp med den egna årsräkningen sarnt hjälp med atr
komma igång rned redcvisningsprogrammet Provisum. Läs mer på öls hemsida

https://www.bqrlanse.se/omscrg-och*hial*loverformyndare-i-samverkan.

Vi har tidigare planerat en utbildning i årsräkningar den 14 februari. För att inte det
ska bli "konkurrens" med ÖtS utbildningar beslöt vi att ställa in densamma.
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cl Vi heslöt att Björn skickar ut ett mejlfor att påminna om Öl§ uthildningsaktiviteter

under januari * februari.

dl ÖtS har vid flera tillfällen påpekat att många årsräkningar har dålig kvalitet, vilket gör

att granskningen drar ut på tiden. Vi diskuterade vad orsakerna till bristerna kan vara

och har ett antal förslag när det gäller utbildning av st{. Vi beslöt ätt ta upp

utbildningsfrågan till diskussion när vi träffar Ö15 på medle msmötet i april- se nedan.

§e Verksamhetens inriktning och omfattning
al tnligt tidigare beslut har vi skickat ut anmodan om att betala medlemsavgift och

avgift för ansvarsförsäkringen via medlemsregistret MyClub- Enligt Björn tycks detta

ha fungerat bra och innebär en förbättring jämfclrt med tidigare använd rutin.

bl MyClub innehåller även möjlighet att skicka ut påminnelse till dem som inte betalat

på förfallodagen den 3L januari. Vi beslöt att använda oss av den möjligheten.

clvårens program:
*Möte med ÖlS preliminärt Z4april.
*Föreläsning om dernens preliminärt 23 maj. Ev. allmän föreläsning i samarbete med

ÖlS. Lennart Hedin ansvarig.
*Årsmöte preliminärt 21mars på Svanen i Borlänge.
xNytt medlernsmöte om Provisum är för närvarande inte aktuellt.

§l Ekonomi och medtrernssitilation

al gaksl*t och årsredovisning för 2O73 gicks igenom och ska godkännas vid kommande

möt*22/2,
bl Verksamhetsp[an och budget för 2A24 gicks igenom och ska godkännas vid

kommande möhe22/2.

cl Vi hade vid årsskiftet 126 medlemmar.

§8 Föreningens hemsida cch kontaktuppgifter

al J*nnica uppdaterar löpande före ningens hemsida med aktaella aktiviteter så fcrt
datum är fastställda.

b/ Vi diskuterade behov av uppdateringen av informationstexten på hemsidan. Kjetl

skickar ut lidigare försleg till uppdatering samt går igenom hemsidan för att se om

andra uppdateringar behöver göras. Vi tar upp frågan på nästa styrelsemöte,

§g övriga frågor
al Styrelsen utgör valberedning. Ett förslag till nomineringar finns framtaget.
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bl Jennica informerade orn att två föreningar med c:a 200 medlemmär begärt utiräde
ftir att gå med i ett annat förbund. Mctivet till att de två föreningarna flyttat ska enligt
den information RFS fått vara att det andra förbundet säger sig erbjuda en bättre
ansvarsförsäkring, RF§ har därför gjort en granskning av vad de två försäkringarna
innelråller och funnit ätt RF§ försäkring i*te är sämre :än alternativet när det gäller

omfuttning och pris. I sammanhanget kan påpekas att det är samma försäkringsgivare
som är aktuell for båda förbunden. RFS kommer att skicka ut ett rnejl till alla

stä Uföreträdare med rätt information.

§10 Styrelsemiiten 2O23

a/ Preliminära datum för våren 2A24 - 2212., 11/3,18/4 och 2215. Beslut om mötena
skall ske fysiskt elter digitalt tas inför varje enskilt möte.

§11 Mötet avslutas

Kjel I Erikssan. Sekrete ro re
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